
 4NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS 
Paperetes de no empadronats (no vàlides) 3
Paperetes en blanc 2
Paperetes nul·les 1
TOTAL PARTICIPACIÓ 317

El Sr. Alcalde comenta que les millores consistiran en 
pintar l’edifici de la Casa de la Vila per fora i per dins, col-
locació d’una malla per que no nien les oronetes, instal-
lar una cadira elevadora per a facilitar l’accés a oficines a 
les persones majors, instal·lar aire condicionat i habilitar 
el saló de plens.

Que també se sol·licitarà la delegació per a la licitació 
de les mateixes, en el cas d’esser incloses, en aquest 
ajuntament.

Sotmesa a votació la proposta s’aprove per quatre vots 
a favor del Sr. Alcalde i el grup JNP i quatre abstencions, 
del grup popular.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz ma-
nifesta la seua queixa perquè no es va fer consulta per 
a les obres del masos i perquè creuen que és preferible 
que s’urbanitzen els patis del masos habitats perma-
nentment. I respecte a la casa de la vila creuen que no 
es resol el problema de l’accés, i que potser haguera 
estat millor instal·lar un muntacàrregues. 

El Sr. Sales Sales  diu que pensa que la gent dels masos 
no ha estat discriminada per aquest aspecte, que a la 
gent dels masos, a l’igual que la gent del poble, se’ls ha 
consultat respecte a les obres a realitzar en el poble i que 
al ser més generals ens afecten tots. Que en quant als 
POYS dels masos pensa que s’ha de polir una mica més 
ja que al ser actuacions molt puntuals és difícil fer aplegar 
a tota la gent quin és el camí que es vol arreglar, que no 
és el mateix que consultar, per exemple, la millora de la 
Casa de la Vila que tots hi tenen referència, però mal-
grat açò s’intentarà buscar una fórmula de consulta que 
siga més vàlida.  Que respecte als accessos als masos 
habitats permanentment, aquests estan  tots arreglats, 
per això s’ha estimat que ara els toca als que estant ha-
bitats temporalment i que respecte a l’asfaltat dels patis 
poden sorgir problemes  perquè hi ha gent que vol que 
s’asfalten i altra gent que no, que caldrà estudiar-lo però 
que de moment i, poquet a poquet, s’estan asfalten tots 

els camins i si la Diputació segueix subvencionant es 
continuarà amb aquesta tasca de millora dels masos y 
accessos a aquests.

El Sr. Alcalde diu que per a l’accessibilitat de la casa de la 
vila s’ha fet el possible, perquè per a un muntacàrregues 
anava just el pressupost i, com diu el  Sr. Zaragozà, ell 
també pensa que s’ha de facilitar l’accés a les oficines. 

2n. APROVACIÓ DE MODIFICAT DE PROJECTE DE 
L’OBRA REPOSICIÓ DE CARRERS DEL CASC ANTIC I 
ADEQUACIÓ PLAÇA ROQUETA, INCLOSA EN EL PLA 
CONFIANÇA. El Sr. Alcalde comenta al ple que per cau-
ses alienes a  l’Ajuntament, finalment no s’ha pogut ad-
quirir un solar a la placeta Roqueta, per al qual es van 
destinar 24.000 € del Plan Confiança. 

Es va demanar a la Conselleria corresponent que en 
estos 24.000 € ens deixaren realitzar obres a les instal-
lacions esportives del poble i se’ns ha denegat. La Con-
selleria ens ha dit que els invertim ampliant  el projecte 
de reposició de carrers del casc antic i l’adequació de la 
plaça Roqueta. El Sr. Alcalde diu que, per aquest motiu, 
el tècnic municipal ha redactat este Modificat que avui 
hem d’aprovar. Consistirà en:

Mur de contenció al final del c/Roqueta.
Reixa de forja a la placeta ubicada al costat de l’Església 
Vella.
Porta de forja al Sagrat.
Canvi i instal·lacions de faroles antivandàliques a la pla-
ceta de l’Església Vella i a la del carrer Roqueta.
Com que este projecte ja estava adjudicat, este modifi-
cat s’adjudicarà a la mateixa empresa, ja que és comple-
mentari al projecte ja aprovat.

Sotmessa la proposta a votació, s’aprove per quatre vots 
a favor del Sr. Alcalde i el grup JNP i quatre abstencions, 
del grup popular el modificat del projecte esmentat i la 
seua remissió a la Generalitat per a la seua aprovació.

3r. INFORMES D’ALCALDIA. El Sr. Alcalde informe al 
Ple

Que el passat 5 d’agost, els quintos 2010, van tirar un 
masclet dins de la zona de bany de la piscina, amones-


